
Iz krajevne skupnosti
Gradišče

Razprava o osnutku samoupravnega sporazuma o
oblikovanju in postopnem prehodu na ekonomske
stanarine na območju IJubljanskih občin. Zbor stano-
valcev krajevne skupnosti Gradišče in delegaclja SIS
za stanovanjsko gospodarstvo krajevne skupnosti
sta na javnlh razpravah 22. januarja In 5. februarja
1980; razpravljala o gradlvu za prehod na ekonomske

stanarlne v letu 1980.
Uvodno besedo je imel

predsednik skupščine samo-
upravne stanovanjske skup-
nosti Ljubljana Center. Podal
je izčrpno poročilo o prehodu
na ekonomske stanarine. Po-
zval je predstavnike stano-
vanjskih hiš, da na zborih sta-
novalcev v posameznih stano-
vanjskih hišah razpravljajo o
osnutku samoupravnega spo-
razuma, ter dajo svoje pri-
pombe.

Na razširjenem zboru stano-
valcev so bile sprejete nasled-
nje pripombe in stališča.

Po osvojenem akcijskem
programu je sedanje gradivo
za javno razpravo po vsebini
nedodelano, strokovno po-
manjkljivo, ne glede na to, da
je akcijski program nakazal
konkretne in boljše rešitve,
zlasti v pristopu k novim or-
ganizacijskim oblikam samo-
upravne stanovanjske skup-
nosti, kot tudi TOZD Stanin-
vest.

K splošnim pripombam, je
konkretno opredeliti, kdo so
podpisniki tega sporazuma.

Sporazum ne predvideva, da
bi najprej sprejemale občin-
ske stanovanjske skupnosti,
kjer se z dohodkom iz stana-
rin in njih uporabo sprejema-
jo odločitve.

V III. poglavju - Poraba
sredstev - je bila splošna pri-
pomba, da se za administra-
tivno tehnična dela za uprav-
ljanje s stanovanjskimi hiša-
mi namenja preveč sredstev
glede na dejanski obseg in
kvaliteto opravljenega dela,
poleg tega pa je opredelitev
dejanskih zneskov za ta dela
stvar sporazuma med vsako
občinsko stanovanjsko skup-
nostjo in Staninvestom (zaen-
krat), kar se sprejme na skup-
ščini samoupravne stanovanj-
ske skupnosti.

Pripombe h končnim do-
ločbam:

Tu je treba jasneje opredeli-
ti, kdo bo spremljal izvajanje
sporazumov in kakšne bodo
sankcije in odgovornost za
njegovo neizpolnjevanje.

Druge pripombe v zvezi z
gospodarjenjem s stanovanj-

skimi hišami v družbeni last-
nini so posredno vezane s tem
sporazumom oziroma z njego-
vim učinkovitim in smotrnim
izvajanjem (zlasti to velja za
racionalno uporabo zbranih
stanarin in tudi najemnin).

Zbor stanovalcev krajevne
skupnosti Gradišče predlaga,
da se organizira v samouprav-
ni stanovanjski skupnosti de-
lovna skupnost, ki naj prevza-
me v celoti strokovno tehnič-
no administrativno in finanč-
no ter drugo sorodno delo
(evidence, dokumentacije), ki
predstavljajo podlago za ne-
moteno delovanje vsake sa-
moupravne stanovanjske
skupnosti.

Prehod plačevanja stanarin
po položnicah je bil izveden
neorganizirano, predvsem pa
stanovalci niso bili pravoča-
sno in primerno obveščeni o
tem prehodu. Odpor stanoval-
cev do tega prehitro izvedene-
ga novega načina plačevanja
se bo pokazal tudi pri zakasni-
tvi plačil in priliva sredstev
stanarin na račun stanovanj-
ske skupnosti, s tem pa tudi
na počasnejše uresničevanje
zastavljenega finančnega na-
črta in predvidenih vzdrževal-
nih del.

Zbor stanovalcev je predla-
gal, da se za prvo četrtletje
198O izdela primerjava s prili-
vom s prvim četrtletjem za le-
to 1979. Ta primerjava naj se
izdela in naj se dostavi kot
gradivo za naslednjo skupšči-
no samoupravne stanovanj-
ske skupnosti. Zbor stanoval-
cev je tudi predlagal in sklenil(
naj se na enem izmed zborov
stanovalcev tudi obravnava
program dela stanovanjske
skupnosti in TOZD Stanin-
vest ter dela rajonskih tehni-
kov.

Na splošno so se predsedni-
ki hišnih svetov zanimali za
vse probleme, ki tarejo ne le
stanovanjske hiše, temveč tu-
di delo zbora stanovalcev gle-
de investicijsko vzdrževalnih
del. R. K.


